
 Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 26/3 2019
i Vuxenskolans lokaler, Åseda.

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Sven-Ivar Svensson, Lisbeth Thelander, 
Torbjörn Gustavsson och Tommy Bengtsson. 

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Konstituerande av styrelsen.

           Ordförande Krister Pettersson

           V. ordförande Tommy Bengtsson

           Sekreterare: Lisbet Bengtsson

           Kassör: Sven-Ivar Svensson

           Ledamot: Lisbeth Thelander, Susanne Åkesson

           Suppleant: Torbjörn Gustavsson

           Firmatecknare var för sig är: Krister Pettersson och Sven-Ivar Svensson

4. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Torbjörn Gustavsson.

5. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

6. Ekonomisk rapport. När vi har ett evenemang, måste vi kolla att de har F-sedel. Om inte 
tar vi betalningen genom Vuxenskolan. Vi har fått påpekande om detta från revisorerna. 
Se bifogat dokument.
Cirka 50 medlemmar har betalat medlemsavgiften. Även en del nya.
Vi ska göra ett eget konto i bokföringen för de pengar vi får som gåvor och genom 
testamenten.

7. Arbetsbeskrivningar. 
Byggnadsansvarig: styrelsen
Lotteriansvarig: Lisbet Bengtsson
Hemsidan, medlemsregister: Sven-Ivar Svensson
Sågverket, mekanik: Tommy Bengtsson
Kontakt Bergaboden: Brita Johansson
Smedjan: Krister Pettersson
Handelsboden: Annika Bergström (Krister frågar)
Släktforsningsfrågor: Lisbeth Thelander
Arkivansvarig, biblioteket: Agneta Håkansson (Tommy frågar)
Nils-Gunnar Johansson ska inte stå som sågmästare på hemsidan. Det är endast 
styrelsen som får använda sågen. 

8. Övriga frågor. Smålandsoperan är mellan 20/7 och 10/8. Elva gånger. 



GDPR måste meddelas till medlemmarna. 
Hembygdsportalen. Vi kommer att lägga ut vårt material där.
Pratade om en app att ha i telefonen, en guide som berättar om olika platser. 
”Tidsmaskinen”. ”Shuttle”.
Funderar på en studiecirkel i Miljötänk. Ett försök att locka ungdomar.
Till nästa års Byvandring bör vi ha en kommittee som arbetar med den.

9. Nästa möte blir den 16/4 kl. 19.00 i Vuxenskolans lokaler.

10. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Lisbeth Thelander ordnade med 
fikat.

Sekreterare Ordförande Justerare
Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Torbjörn Gustavsson


